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Protokół z VII posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Rady  

Miejskiej Wodzisławia Śląskiego. 

Miejsce posiedzenia: sala 202 Urzędu Miasta Wodzisławia Śląskiego. 

Obrady rozpoczęto 9 grudnia 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:52 tego  

samego dnia. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Materiały dostępne na stronie http://wodzislawslaski.esesja.pl/ 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący komisji Jakub Elsner przywitał wszystkich zabranych. Następnie 

poinformował, iż obrady komisji rady miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą  

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie  

Informacji Publicznej i na stronie internetowej miasta. Następnie poprosił o potwierdzenie 

obecności radnych poprzez system eSesja. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Jakub Elsner 

2. Stefan Grzybacz 

3. Adam Króliczek 

4. Barbara Połednik 

5. Ilona Tlołka 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

zmiana porządku obrad poprzez dodanie pkt. 4 l) Wydanie opinii do projektu uchwały  

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia zasad 

ustalania i poboru, terminu płatności i wysokości stawek opłaty targowej, oraz zarządzenia 

poboru opłaty targowej w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz wprowadzenia zwolnień 

z opłaty targowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Komisja przychyliła się do zmiany porządku obrad. 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Ilona Tlołka 

http://wodzislawslaski.esesja.pl/
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NIEOBECNI (1) 

Barbara Połednik 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad w wersji stanowiącej załącznik nr 1  

do protokołu. 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 

3. Informacja na temat planowanych do wykonania działań wynikających z zapisów 

"Koncepcji gospodarowania wodami na terenie dzielnicy Radlin II" w Wodzisławiu 

Śląskim wraz z analizą kosztową rozwiązań koncepcyjnych oraz informacją  na temat 

możliwości pozyskania funduszy pomocowych. Zreferował Naczelnik Wydziału  

Inwestycji Miejskich Jarosław Gorzawski. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jarosław Gorzawski Naczelnik Wydziału Inwestycji Miejskich, 

- Jakub Elsner Przewodniczący komisji. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

4. Wydanie opinii: 

 

a) do projektu budżetu Miasta Wodzisławia Śląskiego na 2025 rok.  

Zreferował Skarbnik Miasta Jacek Matyja. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jakub Elsner Przewodniczący komisji, 

- Barbara Połednik Członek komisji, 

- Jacek Matyja Skarbnik Miasta, 

- Adam Króliczek Członek komisji, 

- Mieczysław Kieca Prezydent Miasta Wodzisławia Śląskiego, 

- Weronika Hołomek Kierownik Biura Gospodarowania Odpadami. 

Głosowano w sprawie: 

wydania opinii do projektu budżetu Miasta Wodzisławia Śląskiego na 2025 rok. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Króliczek 

b) do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

Wodzisławia Śląskiego na lata 2025 – 2035. Zreferował pan Jacek Matyja  

Skarbnik Miasta. 

Głosowano w sprawie: 

wydania opinii do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

Wodzisławia Śląskiego na lata 2025 - 2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 

c) w sprawie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama  

nieruchomość gruntowa, położona w Wodzisławiu Śląskim przy ul. Aptecznej  

o powierzchni 6,00 m2, nr działki 1669/318, na której ustawiona jest szafa  

kablowa ONU wraz z niezbędną kanalizacją teletechniczną i przyłączem  

energetycznym od Orange Polska S.A. Dzierżawca nie posiada zaległości z tytułu 

opłat czynszu. Zreferowała Kierownik Biura Zarządu ...Domaro Sp. o.o. Monika 

Urbisz. 

Głosowano w sprawie: 

wydania opinii w sprawie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama  

nieruchomość gruntowa, położona w Wodzisławiu Śląskim przy ul. Aptecznej o powierzchni 

6, 00 m2, nr działki 1669/318, na której ustawiona jest szafa kablowa ONU wraz z niezbędną 

kanalizacją teletechniczną i przyłączem energetycznym od Orange Polska S.A.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 

d) w sprawie zawarcia na okres 3 lat kolejnej umowy najmu , której przedmiotem jest 

nieruchomość położona w budynku przy ul. 26 Marca 23 o powierzchni 32,96 m2 

z przeznaczeniem na prowadzenie działalności usługowej. Najemca nie posiada 

zaległości z tytułu opłat czynszu. Zreferowała Kierownik Biura Zarządu  

...Domaro Sp. o.o. Monika Urbisz. 

Głosowano w sprawie: 

wydania opinii w sprawie zawarcia na okres 3 lat kolejnej umowy najmu , której przedmiotem 

jest nieruchomość położona w budynku przy ul. 26 Marca 23 o powierzchni 32,96 m2  

z przeznaczeniem na prowadzenie działalności usługowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 

e) w sprawie zawarcia na okres 3 lat kolejnej umowy najmu , której przedmiotem jest 

nieruchomość położona w budynku przy ul. Kubsza 28 o powierzchni 14,00 m2  

z przeznaczeniem na prowadzenie działalności biurowej. Najemca nie posiada 

zaległości z tytułu opłat czynszu. Zreferowała Kierownik Biura Zarządu  

...Domaro Sp. o.o. Monika Urbisz. 

Głosowano w sprawie: 

wydania opinii w sprawie zawarcia na okres 3 lat kolejnej umowy najmu , której przedmiotem 

jest nieruchomość położona w budynku przy ul. Kubsza 28 o powierzchni 14,00 m2  

z przeznaczeniem na prowadzenie działalności biurowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 

f) w sprawie nabycia przez miasto Wodzisław Śląski części nieruchomości  

stanowiącej własność osób fizycznych, oznaczonej jako działka nr 516/59, karta 

mapy 3, obręb Kokoszyce, celem regulacji stanu prawnego istniejącego  

skrzyżowania ulicy Iwana Miczurina z drogą wewnętrzną. Zreferowała Naczelnik 

Wydziału Mienia i Nadzoru Właścicielskiego Dorot Krasek. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Krasek Naczelnik Wydziału Mienia i Nadzoru Właścicielskiego, 

- Jakub Elsner Przewodniczący komisji. 

Głosowano w sprawie: 

wydania opinii w sprawie nabycia przez miasto Wodzisław Śląski części nieruchomości  

stanowiącej własność osób fizycznych, oznaczonej jako działka nr 516/59, karta mapy 3,  

obręb Kokoszyce, celem regulacji stanu prawnego istniejącego skrzyżowania ulicy Iwana  

Miczurina z drogą wewnętrzną. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 

g) w sprawie ustanowienia na rzecz Polskiej Grupy Górniczej S. A. oraz jej  

następców prawnych służebności przesyłu na działkach położonych na os. 1 Maja 

w Wodzisławiu Śląskim, w związku z oddziaływaniem na ww. działki sieci  

ciepłowniczej, która stanowią własność spółki. Zreferowała Naczelnik Wydziału 

Mienia i Nadzoru Właścicielskiego Dorota Krasek. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Krasek Naczelnik Wydziału Mienia i Nadzoru Właścicielskiego, 

- Jakub Elsner Przewodniczący komisji. 

Głosowano w sprawie: 

wydania opinii w sprawie ustanowienia na rzecz Polskiej Grupy Górniczej S. A. oraz jej  

następców prawnych służebności przesyłu na działkach położonych na os. 1 Maja  
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w Wodzisławiu Śląskim, w związku z oddziaływaniem na ww. działki sieci ciepłowniczej, która 

stanowią własność spółki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 

h) w sprawie ustanowienia na rzecz Operatora Gazociągów Przesyłowych  

GAZ-SYSTEM S. A. oraz jej następców prawnych służebności przesyłu  

na nieruchomościach stanowiących własność miasta Wodzisławia Śląskiego,  

położonych przy ul. Marklowickiej w Wodzisławiu Śląskim. Zreferowała Naczelnik 

Wydziału Mienia i Nadzoru Właścicielskiego Dorot Krasek. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Krasek Naczelnik Wydziału Mienia i Nadzoru Właścicielskiego, 

- Jakub Elsner Przewodniczący komisji. 

Głosowano w sprawie: 

wydania opinii w sprawie ustanowienia na rzecz Operatora Gazociągów Przesyłowych  

GAZ-SYSTEM S. A. oraz jej następców prawnych służebności przesyłu na  

nieruchomościach stanowiących własność miasta Wodzisławia Śląskiego, położonych  

przy ul. Marklowickiej w Wodzisławiu Śląskim. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 

i) w sprawie oddania w dzierżawę części działki oznaczonej w ewidencji gruntów  

i budynków nr 721/1, obręb Wilchwy, o  powierzchni 210 m2, położonej na 

os.1 Maja w Wodzisławiu Śląskim. Nieruchomość zostanie przeznaczona do  

oddania w dzierżawę na czas nieokreślony, pod ogródek warzywno-sadowniczy, 

w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. Zreferowała Naczelnik Wydziału 

Mienia i Nadzoru Właścicielskiego Dorota Krasek. 
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Głosowano w sprawie: 

wydania opinii w sprawie oddania w dzierżawę części działki oznaczonej w ewidencji  

gruntów i budynków nr 721/1, obręb Wilchwy, o  powierzchni 210 m2, położonej na os.1 Maja 

w Wodzisławiu Śląskim. Nieruchomość zostanie przeznaczona do oddania w dzierżawę na 

czas nieokreślony, pod ogródek warzywno-sadowniczy, w trybie przetargu ustnego  

nieograniczonego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 

j) w sprawie ustanowienia odpłatnej i na czas nieoznaczony służebności gruntowej 

polegającej na prawie przechodu i przejazdu przez działkę miejską oznaczoną  

nr 2638/108, obręb Wodzisław, położoną przy ul. Wincentego Witosa na rzecz 

każdoczesnych właścicieli nieruchomości oznaczonych jako działki nr 2322/309, 

3623/309, 3727/304, 3745/303, 3743/303 obr. Wodzisław. Zreferowała Naczelnik 

Wydziału Mienia i Nadzoru Właścicielskiego Dorota Krasek. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Krasek Naczelnik Wydziału Mienia i Nadzoru Właścicielskiego, 

- Jakub Elsner Przewodniczący komisji. 

Głosowano w sprawie: 

wydania opinii w sprawie ustanowienia odpłatnej i na czas nieoznaczony służebności  

gruntowej polegającej na prawie przechodu i przejazdu przez działkę miejską oznaczoną  

nr 2638/108, obręb Wodzisław, położoną przy ul. Wincentego Witosa na rzecz  

każdoczesnych właścicieli nieruchomości oznaczonych jako działki nr 2322/309, 3623/309, 

3727/304, 3745/303, 3743/303 obr. Wodzisław. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 
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k) do projektu uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania  

mieszkaniowym zasobem miasta Wodzisławia Śląskiego na lata 2025-2029.  

Zreferował Kierownik Biura Gospodarki Lokalowej Wojciech Gruszczyk. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Wojciech Gruszczyk Kierownik Biura Gospodarki Lokalowej, 

- Barbara Połednik Członek komisji, 

- Jakub Elsner Przewodniczący komisji. 

Głosowano w sprawie: 

wydania opinii do projektu uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem miasta Wodzisławia Śląskiego na lata 2025 - 2029. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 

l) do projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty 

targowej, określenia zasad ustalania i poboru, terminu płatności i wysokości  

stawek opłaty targowej, oraz zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze  

inkasa, określenia inkasentów oraz wprowadzenia zwolnień z opłaty targowej. 

Zreferowała Naczelnik Wydziału Podatków Agata Menżyk. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Agata Menżyk Naczelnik Wydziału Podatków, 

- Jakub Elsner Przewodniczący komisji.  

Głosowano w sprawie: 

wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wprowadzenia 

opłaty targowej, określenia zasad ustalania i poboru, terminu płatności i wysokości stawek 

opłaty targowej, oraz zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa, określenia  

inkasentów oraz wprowadzenia zwolnień z opłaty targowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 

m) do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu miasta 

Wodzisławia Śląskiego dla Województwa Śląskiego.  

Zreferował Naczelnik Wydziału Inwestycji Miejskich Jarosław Gorzawski. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jakub Elsner Przewodniczący komisji.  

Głosowano w sprawie: 

wydania opinii do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu  

miasta Wodzisławia Śląskiego dla Województwa Śląskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 

n) do projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr LXIX/689/23 Rady Miejskiej 

Wodzisławia Śląskiego w sprawie utworzenia przez miasto Wodzisław Śląski 

spółki z ograniczoną odpowiedzialnością.  

Zreferowała Kierownik Biura Gospodarowania Odpadami Weronika Hołomek. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Weronika Hołomek Kierownik Biura Gospodarowania Odpadami, 

- Barbara Połednik Członek komisji, 

- Adam Króliczek Członek komisji, 

- Jakub Elsner Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Głosowano w sprawie: 

wydania opinii do projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr LXIX/689/23 Rady  

Miejskiej Wodzisławia Śląskiego w sprawie utworzenia przez miasto Wodzisław Śląski spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jakub Elsner 

o) do projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowa-

nie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki opłaty 

podwyższonej . Zreferowała Kierownik Biura Gospodarowania Odpadami  

Weronika Hołomek. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Weronika Hołomek Kierownik Biura Gospodarowania Odpadami, 

- Adam Króliczek Członek komisji, 

- Stefan Grzybacz Członek komisji,, 

- Barbara Połednik Członek komisji.  

Głosowano w sprawie: 

wniosku Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska w sprawie ustalenia stawki 

dla gospodarstw kompostujących odpady na poziomie takim samym jak była do tej pory, czyli 

28,42 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja przyjęła powyższy wniosek. 

Wniosek komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Jakub Elsner, Adam Króliczek, Ilona Tlołka 

PRZECIW (1) 

Stefan Grzybacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Połednik 

Głosowano w sprawie: 

wydania opinii do projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za  

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki 

opłaty podwyższonej . 
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Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jakub Elsner, Ilona Tlołka 

5. Zapoznanie się: 

a) z odpowiedzią Wydziału Ochrony Środowiska na wniosek komisji z posiedzenia, 

które odbyło się 18 listopada 2024 r. – pismo stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

b)  z odpowiedzią Zarządu Dróg Miejskich na pytania zadane podczas posiedzenia  

komisji z dnia 18 listopada 2024 r. – pismo stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

6. Opracowanie i przyjęcie planu pracy komisji na 2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu pracy komisji na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja przyjęła plan pracy na rok 2025. 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 

Plan pracy stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji, które odbyło się 18 listopada 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z posiedzenia komisji, które odbyło się 18 listopada 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z posiedzenia, które odbyło się 18 listopada 2024 r. 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jakub Elsner, Stefan Grzybacz, Adam Króliczek, Barbara Połednik, Ilona Tlołka 
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8. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

9. Przewodniczący Komisji w wyniku wyczerpania porządku obrad oraz braku pytań,  

zamknął VII posiedzenie o godzinie 11:52. 

Protokołowała: 

Katarzyna Gawliczek – Biuro Rady Miejskiej  

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki Komunalnej  

i Ochrony Środowiska 

Jakub Elsner 


